
10 otázek pro ... Evu Ambrož Benešovou
JUDr. Eva Ambrož Benešová, Ph.D., LL.M., je jedním z partnerů a advokátem v prestižní advokátní
kanceláři AB PARTNERS advokátní kancelář s.r.o. Ve své právní praxi se Eva intenzivně zaměřuje na
širokou škálu právních oblastí, včetně pracovního práva, korporátního práva, rodinného práva a
trestního práva. Všechny tyto oblasti jsou protkány její hlubokou znalostí civilního procesního práva,
což jí umožňuje poskytovat komplexní a efektivní právní služby svým klientům. Kromě své advokátní
praxe se Eva angažuje i v akademické sféře. Již několik let je členkou katedry pracovního práva a
práva sociálního zabezpečení na Právnické fakultě Západočeské univerzity v Plzni, kde se věnuje
výuce pracovního práva, přičemž své studenty inspiruje svým nadšením a praktickými zkušenostmi z
oboru.

Evina vzdělávací cesta zahrnovala nejen studium na renomovaných českých univerzitách,
ale také zahraniční zkušenosti. Strávila významnou dobu na Právnické fakultě Univerzity v
německém Pasově, kde získala cenné poznatky a rozšířila svůj obzor v mezinárodním
právním prostředí. Ve volném čase Eva ráda sportuje, a to bez ohledu na okolnosti, a pevně
věří, že lenost a lidská hloupost jsou jejími největšími nepřáteli.

1. Co máte na své práci nejraději?
Na své práci nejvíce oceňuji dynamiku a různorodost, které přináší. Každý den je jiný a plný nových
výzev, což mě neustále motivuje a udržuje v pohotovosti. Miluji adrenalin, který přináší soudní
jednání, výslechy svědků a konzultace s klienty. Pomáhat druhým je pro mě nesmírně naplňující, ať
už jde o jednotlivce, rodiny nebo korporace. Mám ráda, když mohu najít nová a inovativní řešení
právních problémů, která klientům skutečně pomáhají. Také mě baví cestování, protože mi umožňuje
poznávat různá města a kultury v rámci České republiky. Pestrost mé práce je to, co mě nejvíce
nabíjí energií do dalších dnů. Osobně se ráda popisuji jako „kontaktní“ advokát, protože neustále
komunikuji s klienty a účastním se různých jednání a soudních procesů.

2. Největší pracovní úspěch?
Mým největším pracovním úspěchem je založení a neustálý rozvoj vlastní advokátní kanceláře AB
PARTNERS. Tato kancelář se stala uznávanou a respektovanou institucí, která poskytuje špičkové
právní služby. Jsem nesmírně hrdá na to, že jsme si vybudovali silný tým odborníků, kteří sdílejí mé
hodnoty a závazek k excelenci. Tento úspěch je výsledkem tvrdé práce celého našeho týmu,
odhodlání a nepřetržitého úsilí o zlepšování a růst, za což všem nesmírně děkuji. Vidět, jak naše
kancelář prosperuje a jak jsme schopni pomáhat stále více klientům, je pro mě nesmírně
uspokojující.

3. Kdo nebo co nejvíce ovlivnilo Váš profesní život?
V mém profesním životě mě ovlivnilo mnoho faktorů a osobností. Jako dítě na základní škole mě
inspiroval populární seriál Ally McBealová, který mi ukázal atraktivitu právnické profese (smích).
Během studia na střední a vysoké škole mě velmi ovlivnil inovativní a praktický přístup mých
profesorů, kteří mě motivovali k hlubšímu porozumění práva. Jako budoucího advokáta mě nejvíce
ovlivnil JUDr. Jiří Štancl z Klatov, který mi ukázal krásu a vznešenost původní advokacie. A jako
praktikujícího advokáta mě neustále inspiruje odpovědnost a přísnost, kterou toto povolání vyžaduje
a můj manžel, který je druhým a velmi tvrdým nosným pilířem naší kanceláře a díky němu naše
kancelář drží moderní tempo se světem IT a jsme schopni konkurovat i největším českým leaderům
ve světě advokacie.

4. Knížka, kterou jste četla naposled?



Naposledy jsem četla Deník Věry Kohnové, což je fascinující a hluboce emotivní kniha, která nabízí
jedinečný pohled na život v těžkých časech. Neustále čtu různé knihy, protože věřím, že čtení je
nesmírně důležité pro osobní i profesní růst. Knihy mi poskytují nové perspektivy, inspiraci a hlubší
pochopení světa kolem mě. Myslím si, že každý by měl pravidelně číst, protože to rozšiřuje obzory a
obohacuje naši mysl.

5. Ideální dovolená?
Pro mě je ideální dovolená místem, kde jsou lidé usměvaví, počasí slunečné a atmosféra pohodová. V
České republice miluji návštěvy Českého Krumlova, který je plný historického kouzla a krásných
scenérií a gastronomických zážitků v rukou Ondřeje Hájka. Ze zahraničních destinací mě nejvíce
oslovil Vietnam, který nabízí úchvatné přírodní scenérie, bohatou kulturu a přátelské obyvatele.

6. Čím Vás dokáží studenti překvapit?
Studenti mě často překvapují svou iniciativou a zájmem o obor, zejména když si dobrovolně vezmou
prezentaci nebo mají v hodině dotazy. Někteří kolegové by možná řekli, že mě překvapí už jen tím, že
vůbec přijdou na hodinu, ale já si vážím každé snahy a aktivity, kterou studenti projeví. Jsem s nimi v
hodinách skutečně ráda.

7. Proč jste se rozhodla stát právníkem?
Když jsem byla mladá, byla jsem inspirována seriálem Ally McBealová (opět smích), ale ve
skutečnosti jsem se rozhodla pro právnickou dráhu, protože jsem chtěla pomáhat druhým. Medicína
pro mě nebyla správnou cestou, ale právo mi umožňuje hledat nová řešení, mluvit s lidmi a pomáhat
jim v různých životních situacích. Největší radost mi přináší, když vidím, že jsem opravdu pomohla,
ať už babičce, společnosti nebo celé rodině. Práce právníka je pro mě nesmírně naplňující a dává mi
smysl, protože mohu přispívat ke spravedlnosti a pomáhat lidem dosáhnout jejich práv.

8. Ideální způsob relaxace?
Ideálním způsobem relaxace je pro mě ranní běh s čelovkou, který mi dodává energii na celý den a
umožňuje mi vyčistit si hlavu. Ráda si také užívám skleničku perlivého vína a lahodné ústřice, což je
pro mě synonymem dokonalé pohody a odpočinku. Relaxace je pro mě velmi důležitá, protože mi
pomáhá udržet rovnováhu mezi pracovním a osobním životem a umožňuje mi nabrat síly do dalších
výzev.

9. Kde se vidíte za 10 let?
Ráda laškuju s představou, že bych jednou mohla být na Ústavním soudu, což by byla nesmírná čest
a vrchol mé kariéry. Opravdu však budu velmi vděčná, když se za 10 let uvidím stále ve své
kanceláři, obklopená kolegy, které mám ráda jak po profesní, tak po lidské stránce. Doufám, že budu
i nadále spolupracovat s klienty, kteří s námi začínali před 10 lety a zůstanou s námi i za 10 let.

10. Kdyby pro Vás peníze nebyly vůbec důležité, co byste dělala?
Kdyby peníze nebyly vůbec důležité, ráda bych si otevřela malou útulnou vinárnu, kde by lidé mohli
ochutnávat dobré víno a pití a kde by panovala atmosféra relaxace a pohody. Bylo by to místo, kde by
se lidé mohli setkávat, relaxovat a užívat si příjemné chvíle. Také bych ráda pomáhala stavět školy v
rozvojových zemích, což by mi přineslo velké uspokojení z pomoci druhým a přispění k lepšímu
vzdělání a budoucnosti pro děti v těchto zemích.
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